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Acute ontruiming
Heilig Hartkerk

Woensdagmorgen, 21 december, is de Heilig 
Hartkerk aan de Baronielaan plotseling 
ontruimd vanwege vermeend brandgevaar. De 
elf bewoners van het pand zijn plotsklaps op 
straat gezet. Frank Vergroesen van de SP heeft 
richting de burgemeester zijn afkeur uitgespro-
ken tijdens een spoedoverleg. De SP financiert 
een eerste gesprek tussen de bewoners en een 
advocaat. Verder wordt er een spoeddebat 
aangevraagd om de Burgemeester op het matje 
te roepen. 

De Bredase SP heeft het initiatief genomen om 
een website in de lucht te brengen waarop 
iedereen foto's, persoonlijke ervaringen, enzo-
voort kan delen met betrekking tot de ontrui-
ming van de Heilig Hartkerk op 21 december. 

Op deze website wordt ook het laatste nieuws 
geplaatst. De website is te bereiken op 
www.ontruimingheilighartkerk.nl. 

De verzamelde foto's, gedichten, persoonlijke 
ervaringen enzovoorts worden gebundeld in 
een zwartboek wat op de raadsvergadering 
aangeboden gaat worden. Daarnaast kan er op 
deze website een handtekeningenlijst gedown-
load worden om een protest te laten horen aan 
de burgemeester. 
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JOOST MAG HET WETEN

.Beste mensen,
 2006 is al rap aan de slag en het belooft een vol, 
druk en uitdagend jaar te worden.
Het afgelopen jaar hebben we afscheid genomen 
van Kees, saluut daar ergens. Een gemis.
Aan de andere kant we blijven traag groeien, maar 
wel groeien dus het zal 2006 worden om het 500e 
nieuwe lid te mogen begroeten.

Laten we er met zijn allen de schouders onder 
zetten. Hoe klein het ook is wat u kan doen, help 
mee in die weken voor de verkiezingen.
Al is het maar de straat zelf om te beflyeren, hoe 
meer zielen hoe meer vreugd en vele handen maken 
licht werk.

Ik nodig u uit om dit jaar mee te helpen de werk-
groep ouderen op te bouwen.
Iets wat het afgelopen jaar niet uit de verf is geko-
men. Zoals er ongetwijfeld wel meer niet was wat 
het had kunnen zijn. Echter immer geldt: dat waar je 
voor gaat, komt ooit. Vaak laat, maar toch.

De SP was niet met kerstvakantie en heeft het goed 
gedaan wat betreft de ontruiming van de kraakkerk. 
Burgervader van der Velde heeft een panty vol aan 
steken laten vallen. Ik raak meer en meer minder 
onder de indruk van de man. Het is duidelijk at hij 
niet veel op heeft met Johan of Dick gezien de 
manier waarop hij ze vrij respectloos behandelt. 
Kijk eerst eens naar jezelf, burgemeester. De SP gaat 
met getogen hoofd naar uw huiskamer toe en verde-
digt daar de stem van de kleine man en vrouw, 
geheten de burgers van Breda.

Ik nodig u hartelijk uit 1 van de bijeenkomsten te 
bezoeken die we ongetwijfeld zullen houden. Kijk 
op de site. Daar staat meestal het laatste accurate 
nieuws.

Ik wens u allen een strijdbaar jaar toe. Let’s rock 
and Roll

Maurice Spapens
afdelingsvoorzitter

VRIJWILLIGE 
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

'Wie zijn zakken wil vullen kan beter wc's gaan 
poetsen dan raadslid worden.', zegt Willem Reijn in 
een analyse in BN-De Stem over het misbruik van 
fractievergoedingen. Los van het feit dat een gemid-
deld salaris van een schoonmaker voor een volledige 
werkweek volgens loonwijzer.nl nog wel iets lager 
ligt dan 1300 euro salaris plus 160 euro onbelaste 
vergoeding: het raadslidmaatschap is - bij lange na -
geen fulltime baan. De gemiddelde tijdsbesteding van 
een raadslid is ongeveer gelijk aan de gemiddelde 
besteding van een betrokken bestuurder van een 
amateur-voetbalclub. Die dat werk overigens als 
vrijwilliger, tegen misschien een kop koffie en een 
broodje in de rust, met liefde en plezier uitoefent.

Ook het raadslidmaatschap kan zonder problemen als 
vrijwilliger uitgeoefend worden: de leden van de 
SP-fractie doen dat al sinds jaar en dag zo. Maar ook 
als je minder wilt werken om ook overdag tijd te 
kunnen besteden aan het raadswerk is dat geen 
probleem. Je moet wel een zeer behoorlijk salaris 
hebben wil je erop achteruit gaan als je bijvoorbeeld
een dag in de week vrijhoudt voor het raadswerk 
(zoals de SP-raadsleden in Breda vanaf 2006 gaan 
doen). 

1300 Euro plus 160 euro onkostenvergoeding is een 
riante vergoeding voor het werk dat raadsleden doen 
en de tijd die zij daaraan besteden. Je hebt een belan-
grijke positie als volksvertegenwoordiger en daar 
mag je best wat vrije tijd voor opofferen. Een reële 
onkostenvergoeding en vergoeding van gederfde 
inkomsten akkoord, maar aan het raadslidmaatschap 
hoef je niet te verdienen. Dat doet een mantelzorger,
bestuurder of vrijwilliger immers ook niet en dat 
wordt heel normaal gevonden. Volksvertegewoordi-
gers zouden er voor zichzelf geen andere moraal op 
na moeten houden dan voor degenen die zij vertegen-
woordigen.

Johan Kwisthout
fractievoorzitter



Pa
gi

na
 3

 
ja

nu
ar

i 2
00

6

  

    

Uit de commissies

ECG (Economische zaken, Cultuur en Grondbe-
drijf 

Bij de insprekers zat een verassing. De voorzitter 
van de Klankbordgroep Monumenten Breda deelde 
ons mede dat deze klankbordgroep zichzelf opge-
heven heeft. De sloop van de achterzijde van de 
Beyerd was de (spreekwoordelijke) druppel die de 
emmer deed overlopen.
Zijn betoog was in een zin samen te vatten: Breda 
geeft meer om economische vooruitgang (voor wat 
dat waard is) dan om cultuur en erfgoed.

Dan twee voorstellen: Herstructurering 
Emer/Hintelaken en het aankoopbeleid van het 
grondbedrijf in 2006. Daar konden we mee instem-
men. Het is niet zo dat we overal tegen zijn. We zijn 
alleen tegen slechte voorstellen.

Vervolgens ging over de verhuizing van JEKA (de 
voetbalclub). Nu zit JEKA klem. Ze hebben te 
weinig velden en de kantine / kleedkamers staan op 
instorten. Daar is overigens al jaren niets aan 
gedaan, omdat ze toch gingen verhuizen. Op zich 
konden we ons daar nog wel in vinden, maar de 
discussie kreeg een andere wending. De luchtver-
vuiling rond het nieuwe JEKA terrein. En dat was 
uiteindelijk, voor ons, weer reden om het mee terug 
te nemen.

Tenslotte het bedrijfs- en  actieplan van de VV 
Breda voor 2006 tot 2010. Dat was voor de SP 
reden om ons eigen standpunt toe te lichten. We 
vinden dat het óf een gemeentelijke dienst is, óf 
zelfstandig. In het eerste geval vallen ze onder de 
gemeente. In het tweede geval moeten ze hun eigen 
broek ophouden. Maar de tekorten subsidiëren, daar 
passen we voor. 

SOV (Stedelijke Ontwikkeling en Verkeer)

Door de commissie had weer een lange agenda. 
Punt 7 tot en met 26 waren echter hamerstukken en 
dan wordt het toch beter te overzien. Overigens 
gaven de andere punten wel weer genoeg stof tot 
discussie.

Op het structuurplan Breda Oost waren een reeks 
van bezwaren ingekomen. Nu kunnen wij niet veel 

met het principe (niet in mijn achtertuin maar elders) 
van sommige klagers. Er waren echter ook serieuze 
bezwaren. Het dorpskarakter gaat verloren. Er komt te 
weinig sociale woningbouw. De overlast van het 
verkeer wordt niet opgelost. Tenzij we van de Lange 
Bunder een tweede Oosterhoutseweg willen maken. 
En dan zijn er nog de nodige milieuperikelen. Of de 
groen / blauwe schets (natuur en water) overeind blijft 
was ook nog maar de vraag. Al met al genoeg reden 
om er nog eens over na te denken. De SP nam (zo 
heet dat in vaktermen) het voorstel dus terug. In de 
praktijk betekent dat, dat het voorstel in de raad ook 
behandeld wordt en niet op de verzamellijst gaat.

Dan kwamen de 30 km gebieden weer ter sprake. Of 
beter gezegd: het feit dat bijna iedereen daar te hard 
rijdt. Nu vond de hele commissie dat ook, en of er 
maar wat aan gedaan wordt. Dat laatste is niet zo 
eenvoudig. De gebieden zijn sober ingericht. Snel-
heidscontroles door de politie hebben geen prioriteit. 
Bovendien rijden de bewoners (en die weten echt wel 
dat het een 30 km gebied is) er ook nogal vaak te 
hard. De gemeente had haar oplossing al klaar. Er 
gaat een brief naar de Tweede Kamer om te vragen 
om, voor dit soort zaken, de bestuurlijke boete in te 
stellen. Dan hoeft de politie niet te controleren maar 
mag een (bevoegde) ambtenaar dat ook.

Vervolgens kwam het uitvoeringsprogramma Verkeer 
en Vervoer in 2006. Van het beschikbare bedrag was 
nog geen 10% gereserveerd voor fietspaden. Gezien 
de huidige achterstand in onderhoud niet iets om blij 
van te worden. Zo wordt in Breda de lucht nooit 
schoner. We kunnen ons niet aan de indruk onttrekken 
dat er te weinig voor fietsers en voetgangers gedaan 
wordt. Ze praten wel over milieuverontreiniging in de 
stad, maar de vraag blijft: Wanneer gaan ze er echt 
iets aan doen?

Tenslotte de Nieuwe Mark. Er was geld over bij de 
aanbesteding van fase 1. Dat willen ze nu gebruiken 
om, in het tweede gedeelte, vast voorbereidingen uit 
te voeren voor eventueel diep water in een later 
stadium. Wij vrezen dat tegen de tijd dat de Nieuwe 
Mark klaar is, we 100 miljoen euro armer zijn. We 
namen het voorstel mee terug. Eerst willen we intern 
een discussie voeren, hoe we met de verdere plannen 
van dit prestigeproject omgaan.
  
Frank Vergroesen
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Volgens Ben

Hallo beste partijgenoten,

In de eerste plaats een heel goed en gezond jaar 
2006. 
Een jaar waar weer veel te gebeuren staat en op 
jullie gerekend gaat worden. 
Wanneer ik dit typ is het 6 januari. Ik heb bewust 
gewacht om de maand december helemaal mee te 
nemen in het  verslag omdat er heel veel gebeurd is. 
Het was met recht een SP maand. Volgens de laatste 
peilingen gaan we flink winnen met de komende 
verkiezingen. 
Bij de laatste tellingen van het ledenbestand hebben 
we nu 465 leden. Het is maar dat u het weet. De 
derde partij in Breda. We moeten alleen de PvdA en 
CDA voor laten gaan. 
Helaas is een prominent lid van onze partij ons 
geheel onverwachts ontvallen. Onze steun en 
toeverlaat Kees van de Kerkhof. Vaste fractie-
medewerker en manusje van alles. Een groot man 
met een echt SP hart. Sociaal en altijd bereid om 
voor de mindere op te komen. Kees, het ga je goed 
daarboven. Wij zullen je werk  voort zetten zoals jij 
dat gewild zou hebben. Wij wensen zijn vrouw en 
kinderen veel sterkte en zullen hen steunen waar 
nodig is. 
De gemeente heeft samen met de woningbou-
wverenigingen een gezamenlijk rapport samen-
gesteld over kwalitatief wonen. In dat rapport wilde 
beide partijen de wachttijden van 4 jaar terug bren-
gen naar een jaar. Dat vanaf de datum van inschrijv-
ing. Een grotere verkiezingsstunt was niet denkbaar. 
Het rapport rammelde naar alle kanten. Deze 
toezeggingen kan de gemeente nooit waar maken. 
Het is niet de eerste keer dat zij ermee komen. Ons 
fractielid Koos Gouka legde alle zwakheden van dit 
rapport bloot. Terecht ging de fractie van de SP hier 
niet mee akkoord en verzocht aan de partijen om 
hun huiswerk over te doen. De oppositie ging met 
onze stelling mee. De coalitiepartijen vonden het 
wel een goed plan. Maar daar kun je in deze zaak 
weinig steun van verwachten. Zij gaven het college 
groen licht. Zij worden daar zeker op afgerekend in 
de komende verkiezingen. 
De strijd in de Wisselaar gaat gewoon door. Samen 
met de bewoners gaan wij aantonen dat het ook 
anders kan. Een alternatief plan is opgesteld. Geheel 
ontworpen door de bewoners zelf. Als delegatie van 
het bestuur zijn we op de open avond geweest. De 

sloop mag in deze vorm niet door gaan. Daar gaan wij 
als SP voor. Actie in de fractie als het nodig is. De 
steun van de bewoners hebben we. Laurentius moet 
steeds verder achteruit, hulde voor de bewoners 
namens het bestuur is zeker op zijn plaats. 
Wat dacht u van het misbruik van de fractievergoedin-
gen? U heeft het in de pers kunnen lezen. Bij de SP 
kan dit niet gebeuren omdat wij onze gelden afstaan 
aan de partijkas in Rotterdam. Alleen de onkosten 
worden vergoed. De rest gaat naar  scholing en actie. 
Het is maar dat u het weet… 
Vinden jullie ook niet dat de pers heel positief is over 
de SP? Aan ons de taak om het zo te houden. Het is 
ook namens onze leden dat wij het zo goed doen. Uw 
steun is heel hard nodig in deze periode naar de 
verkiezingen toe. 
U weet, ons motto is: actie in de fractie. Wij zijn 
tenslotte de partij van de gewone burger, van de man 
in de straat. 
Zoals u hebt kunnen lezen is er in de tweede week 
van december een raadsvergadering geweest over de 
nieuwe bouwplannen in Bavel. Dit alles volgens het 
nieuwe bestemmingsplan. 
De dorpsraad van Bavel heeft deze plannen goed en 
doordacht bekeken en konden zich daar wel in 
vinden. Zij wilde beslist geen industrie in dit gedeelte 
van hun dorp. Goedkope en betaalbare huurwoningen 
en starters-koopwoningen. Daarbij wat duurdere 
bouw, was de bedoeling. Maar de gemeente wilde 
daar wel industrieterreinen aanleggen onder het mom 
van: we hebben grond te kort. Het schept werkgelege-
nheid en dat is van groot belang voor onze stad. Onze 
partij, samen met Groen Links en D66, steunde de 
Dorpsraad. Maar de rest was het met het college eens. 
Laten we hopen dat Bavel zich blijft verzetten. Wij 
zullen ze daarbij helpen waar nodig is. 
Wat dacht u van de onbezonnen actie van onze VVD 
wethouder en Burgemeester in de kerk aan de baron-
ielaan? U heeft het kunnen lezen in de media: 20 
agenten, 50 mensen van bouw- en woningtoezicht, 
bulldozers en noem maar op. U kunt dit alles lezen op 
Breda@sp.nl. 
Wij hebben juridische hulp aangeboden, regelmatig 
met de mensen gesproken, foto’s gemaakt, een draai-
boek aangelegd en gezorgd dat de bewoners in ieder 
geval een goede kerst en nieuw jaar hebben gehad. 
Wat dacht u van het debat op 5 januari? Onze 
gemeenteraadsleden hebben dat samen met het 
bestuur uitstekend voorbereid. Samen met de opposi-
tiepartijen hebben we het goed gedaan. 
De pers was er heel eerlijk en lovend over. Het heeft 
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ook de zwakte van het college bloot gelegd. Ook 
hier gaan we door in deze zaak om het voor de 
mensen in de kerk zo goed mogelijk op te lossen. 
Hier ook: actie in de fractie. 
De verkiezingskaravaan draait op volle toeren. De 
messen worden geslepen, de puntjes op de i gezet. 
De komende tijd wordt er geplakt, geverfd, 
getimmerd en ga zo maar door. U wordt op de 
hoogte gehouden van het vervolg. 
U ziet het: bestuur zit niet stil. De SP, uw partij, zit 
er boven op. Altijd daar waar we nodig zijn, 
namelijk op straat. 
U een strijdbare en goede maand januari toegewenst 
namens ons allen. 
Uw bestuurder,

Benjamin van den Bosch
bestuurder SP

Soldatenlied voor
Af-ik-ga-nie-stan

 
1. Wij onderdrukte knechten,
   Der rijken adelstand,
   Wij missen alle rechten,
   Voor ons geen vaderland!
   Doen ande'ren 't twistvuur rijzen,
   Op ons is 't dat men slaat.
   Neen; 't lot is niet te prijzen,
   Van Nederlands soldaat!
 
2.
   Wij moeten exerceeren
   Als kuikens zonder kop.
   Men vloekt ons bij 't marcheeren,
   En sluit ons soms nog op.
   Wij moeten afscheid nemen,
   Al waar 't hart voor slaat 
   Wie zou het lot niet vloeken 
   Van Nederlands soldaat?
 
3.    
    Wat flarden noemt men heilig,
    Onnozel bijgeloof.
    Of zijn we daar voor veilig
     Voor smaad en hoon en roof ?
     De vaan van 't recht voor allen,
     Als burgers van den staat,
     Daar willen wij voor vallen,
     Als Nederlands soldaat?
 
4. 
    Grijpt mannen wakk're knapen,
    Als 't zijn moet naar 't geweer,
    De opgepronkte apen,
    Bevelen dan niet meer.
    Het volk den dwang ontheven,
    Wordt dan niet meer gesmaad.
    Daar moedig naar te sterven
    Zij d'eer van den soldaat!  
                                                     
Ingezonden door

Ruud Adriaansen
                                            

Slagkracht 12
Het nieuwsablad van de
SP afdeling Breda
Verschijnt maandelijks
slagkrachtbreda@sp.nl

Redactie
 Ben van de Burg
 Johan Kwisthout
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 Maurice Spapens
 Joyce van der Sanden
Vormgeving
 Yvo Broekhoven
Coördinatie
 Maurice Spapens

SP Fractie & Sp Hulpdienst
bereikbaar in geval van nood
(wordt geherstructureerd, graag uw hulp)
Stadserf 1  Tel 076-5294332
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Rood Breda uitgerust en klaar voor actie

ROOD Breda heeft de afgelopen tijd eventjes rustig aan gedaan, maar gaat het nieuwe jaar druk van start. 
We hebben wel nog de volwassen SP’ers ondersteund bij de geslaagde Soep-aktie Noodrem en daarna van 
de kerstvakantie genoten. 
Maar voor dit jaar gaan we ons vooral focussen op de naamsbekendheid van ROOD Breda.
Ten eerste staat er een ledenavond in planning voor woensdag 1 februari in DOK19. Voordat deze plaats 
vindt is het de bedoeling dat we alle ROOD-leden en jonge SP’ers – ROOD is er voor echte socialisten 
tussen de 14 en 28 jaar – bezoeken om ze zo persoonlijk uit te nodigen voor onze ledenavond. Maar ook ziet 
men zo wie er allemaal actief voor ROOD is, en tevens kunnen we de adresgegevens up-to-date houden.
Ook zijn we druk bezig met het maken van een website. Maar doordat de landelijke ROOD website binnen 
kort onder handen word genomen, zullen we hier nog even mee moeten wachten. Gelukkig is er op de lokale 
site van SP Breda  - breda.sp.nl – nog wel plaats voor onze pagina en die zal dus zo snel mogelijk online te 
bewonderen zijn.
Ook gaan we met enkele leden naar een landelijke scholingsdag van ROOD, genaamd “Palestine for dum-
mies” om ons hierover te laten informeren. En voor de rest zijn we druk bezig om met overige acties op de 
proppen te komen. We gaan misschien flyeren voor de nieuwe OV-vereniging Reizigers (zie 
www.nvreizigers.nl) en er wordt gewerkt aan een ludieke actie rondom de ontruiming van de Heilig Hart-
kerk. 
Kortom, 2006 gaat het jaar van ROOD Breda worden, en we zullen iedereen op de hoogte houden van onze 
plannen, of via onze toekomstige website, of via de oude vertrouwde Slagkracht.

En dan willen we natuurlijk alle partijgenoten de beste wensen voor 2006 wensen.

Groeten,

ROOD Breda


